

## **ИНФОРМАЦИЯ О ТЕМАТИЧЕСКОМ НОМЕРЕ, ПОСВЯЩЕННОМ 80-ЛЕТИЮ ПОБЕДЫ НА ХАЛХИН-ГОЛЕ**

Редакция журнала «Историко-экономические исследования» планирует посвятить первый номер в 2019 г. событиям на Халхин-Голе в 1939 г. и событиям в Юго-Восточной Азии накануне большой мировой войны. Приглашаем всех неравнодушных исследователей опубликовать свои статьи, касающихся данной тематики. Рукописи принимаются до 15 декабря 2018 г.

## **INFORMATION ABOUT THE THEMATIC ISSUE DEVOTED TO 80<sup>TH</sup> ANNIVERSARY OF VICTORY AT THE BATTLES OF KHALKHIN-GOL**

The editorial Board of the *Journal of Economic History & History of Economics* plans to devote the first issue in 2019 to the events on Khalkhin-Gol in 1939 and the events in South-East Asia on the eve of the great world war. We invite all concerned researchers to publish their articles on this topic. Manuscripts are accepted until 15 December 2018.